
Göteborgs Bridgeförbund
Protokoll styrelsemöte 3, 2004-11-16, hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Peter Modh, Eva Gunnarsson, Ella Olsson, Jan Sparud, Göran Johansson, 
Lillemor Hagberg. 

1. Peter Modh förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2. Dagordningen fastställdes.

3. Föregående mötesprotokoll genomgicks och justerades.

4. Peter Modh tog upp frågan om en Distriktshandbok. En sådan handbok skulle beröra 
ansvarsområden och rutiner för distriktsstyrelsens funktionärer. Beslutades att alla gör 
en arbetsbeskrivning för just sitt område och även en beskrivning för andra funktioner.
Detta kommer att bli en grund för att strukturera arbetet inom distriktsstyrelsen och 
kan sedan sammanställas i en handbok. Beskrivningen skickas via mail till Lillemor 
Hagberg så snart som möjligt.

5. Peter Modh rapporterade från Framtidsträffen i oktober i Jönköping. Förbundet 
Svensk Bridges usla ekonomi tog stor plats på träffen. Den föreslagna 
distriktssammanslagningen vann inte gehör. Det bildades en kommitté med 5 
distriktsrepresentanter och 2 från styrelsen som fick till uppgift att arbeta fram ett nytt 
förslag till omorganisation. Förslaget angående differentierade medlemsavgifter gick 
inte heller igenom på mötet.
Tävlingskommittén rapporterade att DM-lagkval gick av stapeln helgen den 23-24 
oktober med 19 lag. Manfred Kamras Minne spelades som guldtävling den 6 
november med 36 par.

      Brevutskick med inbjudningar till DM-damer, Paul Jones och Göteborgsligan är på 
gång.
      Peter Modh har fått en offert från ett tryckeri för tryckning av 500 matriklar till GBF. 
Planeras vara     
      klar i början av december.                   

6. Diskuterades oklarheter för klubbarna vilken hyra som gäller för användning av dator 
och kopiator vid kansliet. Peter Modh sätter upp anslag om detta på kansliet. Även 
hyra för bärbar dator anslås.

           
7. Jan Sparud informerade om att det finns möjlighet att flytta över Göteborgs hemsida 

till en dator på Förbundet Svensk Bridge. Blir antagligen billigare än att använda Tele 
Nor som sker idag. Jan Sparud undersöker fördelar och nackdelar med en sådan 
överflyttning.

8. Ella Olsson påpekade att det bör informeras om när pengar från Ingeborg Heinertz 
fond används för olika ändamål. Den nyinköpta bärbara datorn kommer från denna 
fond och bör märkas med detta.



9. Lokalfrågan för framtiden diskuterades. Behov finns för ytterligare utrymme med 
tanke på alla nya bridgespelare som kommer från Arnes Bridgeskola.  Närmast i tiden 
ligger en omförhandling av kontraktet på Bridgens Hus. Peter Modh tar kontakt med 
Ulla-Britt Alfredsson för denna förhandling.   

7. Nästa styrelsemöte torsdagen den 13/1 2005, 18.00 hos Lillemor Hagberg.

8. Peter Modh förklarade mötet avslutat och tackade för visat intresse.

Vid protokollet Justeras

Lillemor Hagberg Peter Modh
 


